
Protokół Nr 30/2020

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 12 listopada 2020r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID-19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1. Robert Sieg - Przewodniczący;
2. Mariola Mosiądz - Śmigiel - Zastępca Przewodniczącego;
3. Leszek Kąkol - Członek;
4. Zdzisław Szwarc - Członek;
5. Janusz Tomas - Członek

- oraz zaproszeni goŚcie:

1. Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
2. Burmistrz - Waldemar Stupałkowski;
3. Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;
4. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Anna Sotkiewicz -

Tumanik;
5. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Jarosław Dera.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Robert Sieg, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porz4dek:

l . Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
2. Opinia w sprawie propozycji stawek podatków i opłat lokalnych na 2021r.;
3. Informacjawzakresierealizacjitegorocznychinwestycji;
4. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji

Sępólno Krajeńskie;
5. Informacja na temat przygotowania do sezonu zimowego;
6. Informacja w zakresie mieszkań komunalnych i socjalnych, gospodarka tymi zasobami;
7. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. wyboru metody ustalania opłaty za

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi;

8. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. zaliczenia dróg do kategorii dróg gmimnych;
9. Informacja w zakresie realizacji wniosków wysuniętych na poprzednich posiedzeniach

Komisji;
10. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przekazania kanalizacji deszczowej do Zakładu

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Sępólnie Krajeńskim;
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11. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
12. Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie propozycje wysokości stawek podatków
lokalnych na 2021 r. przegłosowane uprzednio podczas posiedzenia Komisji Budżetu i Handlu
z udziałem pozostałych radnych w dniu 9 listopada 2020r.
Skarbnik Gminy poinformowała, że opłaty lokalne tj. opłatę parkingową, opłatę
targową, oraz opłatę od posiadania psa proponuje się pozostawić na poziomie
tegorocznym. Pan Tomas zaproponował możliwość podniesienia opłaty parkingowej.
Skarbnik Gminy zasugerowała, aby do propozycji powrócic po przeprowadzeniu
inwestycji rewitalizacji.

Ad.3. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła Komisji
informację w zakresie realizacji inwestycji gminnych za 2020r. (informacja stanowi za%cznik
do niniejszego protokołu).

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Pan Tomas stwierdzil że jego zdaniem, w związku z tempem prowadzonych prac, zagrożony
może być termin realizacji rewitalizacji. Tym bardziej że został opóźniony termin rozpoczęcia
inwestycji. Zauważył, ze z tego powodu można stracić dodatkowe dofinansowanie przyznane
przez urz:4d marszałkowski. Zwrócił się do Burmistrza o ponaglenie wykonawcy. Nawiązał
również do terenów przemysłowych, jego zdaniem należałoby wygospodarować jeszcze jakieś
działki, bo obecnie przedsiębiorcy nie mają już gdzie inwestować. Burmistrz odnośnie
rewitalizacji powiedział, że Gmina jest w ciągłym kontakcie z wykonawcą. Firma twierdzi, że
terrnin realizacji zostanie dochowany, jednak nie potwierdzają tego obecne działania. Dlatego
tez do wykonawcy zostało wystosowane odpowiednie pismo w tej sprawie. Odnośnie terenów
inwestycyjnych powiedział, że jest opracowany plan miejscowego zagospodarowania na takie
kolejne tereny w kiemnku ulicy Komierowskiej.

Ad.4. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji S«;pólno
Krajeńskie. Nadmieniła, że wywołanie projektu tej uchwały wynika z zapisów ustawowych.

Komisja przyjęła jednogłośnie pozytywnie projekt w/w uchwały.

Ad.5. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił informację na
temat przygotowania do sezonu zimowego (inforrnacja stanowi załącznik do niniejszego
protokołu).

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.
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Ad.6. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił informację na
temat mieszkań komunalnych i socjalnych, gospodarka tymi zasobami (informacja stanowi
załącznik do niniejszego protokołu).

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.7. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie
wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia
wysokości stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Przypomniała, że
został on przygotowany zgodnie z ustaleniami zapad§mi podczas posiedzenia Komisji
Budżetu i Handlu z udziałem pozostałych radnych tj. proponowane stawki to 26zł. od
osoby minus 3zł. za posiadanie kompostownika na terenie zabudowy jednorodzinnej
oraz 52zł. za brak prowadzenia segregacji. Nadmieniła, że w sprawie wywozu odpadów
komunalnych został ogłoszony ponowny przetarg. Zaznaczyła, że ta stawka nie pokryje
zobowiązań tegorocznych.

Komisja przyjęła jednogłośnie pozytywnie projekt w/w uchwały.

Ad.8. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały
dot. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. Nadmienił, że nadanie numerów drogom
umożliwi ubieganie o środki w urzędzie marszałkowskim na budowę lub remont tych dróg.

Pan Tomas zapytal czy droga projektowana w Świdwiu ma już numer. Kierownik Referatu
Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego odpowiedziała, że ta droga ma już numer.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.9. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił inforrnację z
realizacji wniosków wysuniętych podczas poprzednich posiedzeń Komisji.

- wystąpić do właściciela byłej stacji paliw o odnowienie nieestetycznego ogrodzenia przy ul.
BoWiD - Kierownik Referatu Gkr poinformował, że zostało wysłane pismo do Punktu PKN
Orlen w tej sprawie, trwa oczekiwanie na odpowiedź;
- przyciąć gał«;zie drzew w lesie miejskim przy ulicy Lipowej przechodzące na posesję, na
której znajduje się piekarnia przy ulicy Reymonta oraz wyciąć rosn:?ce tam pochylone drzewo
- Kierownik Referatu Gkr poinformował, że wniosek jest w trakcie realizacji.
- przyspieszyć oznakowanie drogi w Dziechowie - Kierownik Referatu Gkr poinformował, że
został złożony wniosek do Starostwa Powiatowego w tej sprawie, obecnie trwa oczekiwanie na
odpowiedź;
- wykosić pobocza drogi w Dziechowie - Kierownik Referatu Gkr poinformowal że wniosek
został przekazany do Powiatowego Zarządu Drogowego; .
- wyciąć drzewo w Piasecznie rosnące obok tzw. ,,Bożej Męki" - Kierownik Referatu
poinformował, że wniosek został przekazany do Zarządu Drogowego;
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- wystąpić o wycięcie trzech suchych drzew rosnących na terenie strzelnicy Bractwa
Kurkowego - Kierownik Referatu poinformował, że wniosek został przekazany jednemu z
członków Bractwa Kurkowego, który zobowiązał się do załatwienia sprawy.

Ad.lO. Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie przekazania kanalizacji
deszczowej Zakładowi Gospodarki Komunalnej.

Pan Tomas, zapytał co %dzie po przekazaniu sieci do ZGK, kto %dzie finansował konserwację
tej sieci. Skarbnik Gminy odpowiedziała, że na ten moment utrzymanie sieci kanalizacji
deszczowej jest w gestii Gminy. Wskazała, że w momencie przekazania sieci do spółki
utrzymanie będzie po stronie ZGK. Pan Tomas zasugerował przełożenie tego punktu na
następne posiedzenie Komisji, na które proponuje zaprosić Prezesa Zakładu Gospodarki
Komunalnej, aby wypowiedział się w temacie ewentualnego przejęcia kanalizacji deszczowej.
Jego zdaniem powinno się określić konkretne źródła finansowania utrzymania kanalizacji po
jej przekazaniu.

Komisja opowiedziała się jednogłośnie za przeniesieniem sprawy przekazania kanalizacji
deszczowej na posiedzenie Komisji w miesiącu grudniu br.

Ad.l 1. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu październiku br.

Ad. 12. W wolnych wnioskach Pan Sieg zwrócił się o fakturowanie osób przywożących odpady
zielone na PSZOK (dotyczy osób, które zadeklarowały posiadanie kompostownika). Kierownik
Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa wyjaśnił, że ZGK otrzymuje listy z urzędu
zawierające wykaz osób deklarujących kompostowanie.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.

Przewodniczący Komisji
Robert Sieg

pro' ował:

<ń
To Dix
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